
 

 

 

 

 

Geachte commissieleden, 

 

Namens uw voorzitter, de heer Benjamins, nodig ik u uit voor de commissievergadering 

Financiën en Veiligheid van woensdag 5 april a.s.  om 13.00 uur.  

 

Conformstukken 

 

Voorgesteld wordt om het college toestemming te verlenen tot het treffen van een 

Gemeenschappelijke Regeling Noordelijk Belastingkantoor, samen met de waterschappen 

Noorderzijlvest en Hunze en Aa’s, en Wetterskip Fryslân. Over het voornemen hiertoe bent 

u al verschillende malen geïnformeerd en bijgepraat. Van belang is nu dat e.e.a. 

georganiseerd wordt conform de door u vastgesteld Kadernota Verbonden Partijen. In het 

raadsvoorstel wordt hier nader op ingegaan.  

 

Als huisvesting voor het Noordelijk Belastingkantoor is gekozen voor de gemeentelijke 

locatie Trompsingel. Om dit in samenhang met het inrichtingsconcept Activiteit Gericht 

Werken te kunnen realiseren is een verbouwing nodig. Tussen de partijen is afgesproken dat 

de gemeente dit gaat voorfinancieren. Het NBK betaalt dit in termijnen terug. In bijgaand 

voorstel wordt een investeringskrediet gevraagd, alsmede akkoord op een afwijking van de 

afschrijvingstermijnen zoals gesteld in de Financiële Verordening. 

 

Weerstandsvermogen 

 

De voorliggende discussienotitie dateert al uit februari en is voor bespreking aangevraagd 

door D66, SP, GroenLinks, VVD, Stadspartij en ChristenUnie. In maart kon agendering niet 

plaatsvinden door afwezigheid van de wethouder, vandaar dat we hem nu prominent op de 

agenda hebben gezet. 

 

Bij de behandeling van de begroting 2017 ontstond een discussie over het voorstel van het 

college om ‘geen minimumniveau van de AER meer te hanteren’. Verschillende fracties 

waren hier niet gelukkig mee: niet alleen de ratio maar ook de hardheid van het 

weerstandsvermogen vond men belangrijk, en die zou in gevaar komen bij verlaging van de 

AER (zie bijgevoegd uittreksel uit het verslag van F&V 2/11/16). In de begrotingsraad is 
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vervolgens een amendement aangenomen om toch een minimumniveau van de AER te 

hanteren van 20 miljoen (amendement bijgevoegd). In dit amendement wordt ook gevraagd 

om een notitie over de minimale omvang van de AER, waarbij ook de aard, hoogte en 

flexibiliteit van de overige onderdelen van het weerstandsvermogen wordt meegenomen. 

 

In de notitie die nu voorligt wordt betoogd dat de ratio van het weerstandsvermogen de 

belangrijkste variabele is. De reserves zijn wel de meest harde vorm van 

weerstandsvermogen, maar een minimumniveau wordt niet noodzakelijk geacht, mede 

omdat bij een totaal aan reserves van 118 miljoen een minimum-AER van 20 miljoen niet zo 

relevant is. Wel zal in het vervolg in de paragraaf weerstandsvermogen inzichtelijk worden 

gemaakt wat het percentage is van de verschillende onderdelen van het beschikbare 

weerstandsvermogen. Mocht er wel gekozen worden voor een minimumniveau  van reserves 

/ AER, dan zijn er verschillende methoden om dat te bepalen. Daarbij kan dit betekenen dat 

er eerder een beroep om de overige bronnen van het beschikbare weerstandsvermogen moet 

worden gedaan. 

 

Wijkcommunicatie 

 

In de tijdelijke commissie Werkwijze raad is verschillende keren gesproken over het 

verbeteren van de communicatie met wijken en burgers, de laatste keer aan de hand van de 

inventariserende notitie ‘Elke wijk zijn eigen verhaal’ (bijgevoegd). Uiteindelijk heeft dit 

geresulteerd in de volgende opdracht aan het college vanuit het presidium van 31/8/16: 

 

- Kom met een strategische visie op wijkcommunicatie 

- Ga t.a.v. het toegezonden overzicht van mogelijkheden op korte termijn aan de slag 

met ‘bekendmakingen op postcode’ en ‘volgen van eigen dossier’ 

- Investeer in de uitbouw van de IT-basis voor communicatie richting bewoners 

- Ga in gesprek met wijken / wijkbewoners over de door hen gewenste vorm van 

communicatie (kan per wijk verschillen) 

- Stuur de raad één keer per half jaar een stand van zaken m.b.t. de ontwikkelingen op 

communicatiegebied 

 

Op al deze punten gaat de voorliggende brief nu in. Hij is voor bespreking aangevraagd door 

D66, SP, PvdA, GroenLinks, Partij voor de Dieren en 100% Groningen. 

 

Supportersproject 

 

In de commissie van maart jl. heeft de burgemeester reeds een mededeling gedaan over de 

ontwikkelingen bij het door de gemeente gesubsidieerde supportersproject (zie verslag). In 

de voorliggende brief gaat het college daar verder op in. Geconstateerd is dat er 

onduidelijkheid heerst over de doelen, de benodigde kosten en de sturing, alsmede over de 

vraag of het project nog steeds aansluit op de behoefte en de veranderende omgeving. Na 

interventie vanuit de gemeente heeft de uitvoerende partij 2016 geen subsidie meer 

aangevraagd voor 2017. Met een nieuwe uitvoerende partij wordt de periode tot aan het 

einde van dit voetbalseizoen nu gebruikt voor een heroriëntatie op het project. Na afloop zal 

definitief worden besloten over eventuele voortzetting van het project. 

 

De collegebrief is voor bespreking aangevraagd door de fracties van SP, VVD, Stadspartij, 

ChristenUnie en 100% Groningen. 



 

3 van 3 

 

 

 

 
 
 

 

 

Evenementen in gebouwen 

 

In het kader van de bespreking van het nieuwe prostitutiebeleid is vanuit de raad gevraagd 

om een andere regeling t.a.v. kinky feesten. Deze werden behandeld onder het regime 

seksinrichting, maar het college heeft toegezegd te kijken naar een simpeler manier om 

vergunning te verlenen (zie LTA). Er wordt nu gewerkt aan een breder voorstel voor 

regulering van evenementen in gebouwen (naast kinky feesten ook vechtsportgala’s en 

Urbanfeesten en vergelijkbare muziekevenementen. Hiervoor is een wijziging van de APVG 

nodig. In de voorliggende brief wordt de richting geschetst die nu wordt ingezet. 

 

De brief is voor bespreking aangevraagd door D66, VVD en Student & Stad. 

 

Met vriendelijke groet,  

namens de voorzitter, 

 

 

Wolbert Meijer,  

raadsadviseur  


